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ZAPISNIK 

SA 10. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

10. sjednica VMO Orehovica održana je 20. studenog 2019. (srijeda), s početkom u 17 sati, u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
- Marina Stamenković, tajnica  MO 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
         - Saša Novalić, član VMO 
 

 
Ostali nazočni: 
- Saša Pavlović 
- Andrea Knežević 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Orehovica od 28.10.2019. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
   
 

  

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
1. Problem parkirališta (gospodin Siniša Pavlović) 
2. Usvajanje obrađenih komunalnih prioriteta za 2020. godinu 
3. Priprema za doček Djeda Božićnjaka  
4. Rebalans financijskog plana za 2019. godinu 
5. Razno 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 



  

AD 1    
Predsjednica VMO Orehovica gđa. Ružica Balaban pozdravila je gospodina Sinišu Pavlovića i 
njegovu suprugu gđu. Andreu Knežević, koji su najavili da će biti prisutni 10. sjednici Vijeća MO 
Orehovica te zajedno sa Vijećem MO pokušati riješiti problem parkirališta u Ulici Balde Fućka 
preko puta k.br. 40 kao i u cjelokupnoj ulici.  
Gospodin Siniša Pavlović obavijestio je Vijeće MO o problemu parkiranja u Ulici Balda Fućka preko 
puta k.br. 40. Navodi da je u više navrata dobivao kazne ako stane u blizini autobusne stanice te 
predlaže Vijeću MO da se površina autobusne stanice skrati i da se omogući parkiranje. 
Navodi da susjedi zabranjuje parkiranje njegovog vozila na parkiralištu u Ulici Balde Fućka  preko 
pta  k.br. 40 jer smatraju da je  parkiralište privatno i da se nasmije parkirati na navedenom 
parkiralištu. 
Predsjednica Vijeća MO Orehovica gđa. Ružica Balaban obavijestila je nazočne da je dopis 
gospodina Siniše Pavlovića u svezi navedenog problema poslan  Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav na rješavanje. Isto tako navodi da parkiralište preko puta k.br. 40 nije privatno 
vlasništvo i da se na navedenom mjestu može  parkirati.  
 Zaključak: Kada Vijeće MO Orehovica dobije očitovanje od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustava, u svezi navedene problematike, isto će biti  dostavljeno g.Siniši 
Pavloviću. 
  
AD 2   
Vijeće MO Orehovica primilo je na znanje odgovore stručnih službi za  dodano obrađene 
komunalne prioritete za 2020. godinu. Nakon rasprave Vijeće MO Orehovica  donosi slijedeći:  
Zaključak: Vijeće MO Orehovica usvojilo je jednoglasno redoslijed komunalnih prioriteta u 
iznosu od =219.000,00 kn   : 
1. Sadnja japanskih trešanja u Ulici Kalina oko kućnog broja 12  u iznosu = 5.000,00 kn 
2. Sanacija odvodnje oborinskih voda u Ulici Petorice streljanih nasuprot kućnog broja 6,  

prijedlog g. Lea Kurilića iz Rijeka prometa d.d. u iznosu od =85.000,00 kn 
3. Sanacija kolnika u Ulici Petorice streljanih kod kućnog broja 2, prijedlog g.Lea Kurilića iz 

Rijeka prometa d.d., te smanjenje planiranog iznosa od 134.000,00 na 129.000,00 u 
dogovoru Vijeća MO Orehovica i g. Lea Kurilća iz Rijeka prometa d.d.  

 
AD 3 
Predsjednica Vijeća MO gđa. Balaban obavijestila je Vijeće MO  da je sa gospođom  Zlatom 
Vukelić iz „Ri Teatra“ dogovorila datum predstave i podjelu poklon paketa  za djecu sa područja 
Orehovice,  u svezi realizacije programa Doček Djeda Božićnjaka. Datum održavanje predstave  i 
podjela poklona je dogovorena za 17. prosinca 2019. godine s početkom u 18:00 sati.  
Vijeće MO suglasno je sa navedenim datumom.  
Predsjednica Vijeća MO predložila je  Vijeću MO da se zatraže donacije od trgovine Nal d.o.o., 
Autokuće Kranjc, Kaline d.o.o. i Servisa Magaš. Vijeće MO suglasno je sa navedenim prijedlogom. 
Predsjednica Vijeća MO predložila je Vijeću MO da se igračke za djecu naruče prema katalogu   
Fancy trgovine, gdje Vijeće MO godinama naručuje, slatke poklon paketiće u Nal trgovini d.o.o. a 
čemprese za prvašiće u cvjećarni. Vijeće MO Orehovica suglasno je sa navedenim prijedlogom. 
Vijeće MO donijelo je jednoglasno odluku da se prijava djece obavlja  od 25. studenog do 29. 
studenog 2019. godine, za djecu predškolskog uzrasta i djecu do 4. razreda osnovne škole, sa 
područja Orehovice.  
Zaključak: Tajnica će poziv za prijavu djece za Doček Djeda Božićnjaka postaviti na oglasnu 
ploču MO Orehovica, WEB stranicama MO Orehovica,  poslati u Novi list i u eter Radio 
Rijeka.   
 
AD4 
Predsjednica Vijeća MO gđa. Balaban obavijestila je Vijeće MO da je  od učiteljice PŠ Orehovica  
gđe. Kasunić dobila popis sa  brojem  djece od prvog razreda do četvrtog razreda.  Obzirom da 
prvi razred pohađa troje djece obavijestila je Vijeće MO da je potrebno napraviti rebalans 
financijskog plana za 2019. godinu,  te da je za isti dobila pismenu suglasnost  pročelnika Odjela 
za gradsku samoupravu i upravu, Mladena Vukelića i ravnateljice Direkcije mjesne samouprave 
Dragicom Fadljević. Iznos od 1.000,00 kn sa pozicije PRO2497 koji  je bio predviđen za kupovinu 
čempresa za prvašiće smanjen je na 300,00 kn a povećava se pozicija  PRO2502 Reprezentacije 
za 700,00 kn, za kupovinu slatkiša djeci. 
Zaključak: Vijeće MO je jednoglasno usvojilo rebalans financijskog plana za 2019. godinu.  



  

 
AD5 
Vijeće MO primilo je na znanje očitovanje pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
Mladena Vukelića u svezi dopisa Vijeća MO Orehovica, predmet: Prostorije MO Orehovica. 
Vijeće MO nije zadovoljno odgovorom pročelnika jer nisu uključeni svi problemi  koje  smo naveli u 
dopisu. Vijeće MO nije dobilo odgovor za najvažnija pitanja u svezi azbestnog krova na zgradi te 
kada će se isti ukloniti, promijeniti dotrajali parketi, postaviti rukohovati  na prvim stepenicama te 
postaviti zvono. Vijeće MO se zalaže da se invalidnim osobama omogući pristup prostorijama MO 
Orehovica  i da se nađe rješenje.   
Vijeće MO upoznato je i sa Zapisnikom o ispitivanju radnog okoliša (mikroklima, osvijetljenost i 
buka) te moli da se ponovi navedeno ispitivanje osobite buke i neugodnog mirisa kemikalija (sa 
mjernim instrumentima) i uvid u cjelokupno stanje prostorija uz nazočnost Vijeća MO Orehovice i 
tajnice MO, te da se Vijeće MO prethodno obavijesti o datumu dolaska stručnih službi. 
Zaključak: Vijeće MO  donijelo je jednoglasno odluku da se dopis ponovo uputi pročelniku 
Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Mladenu Vukeliću sa zamolbom da se ponovi 
navedeno ispitivanje radnog okoliša, buke, neugodnih mirisa kemikalija (sa mjernim 
instrumentima) i uvid u cjelokupno stanje prostorija uz nazočnost Vijeća MO i tajnice MO, te 
da se Vijeće MO prethodno obavijesti o datumu dolaska stručnih službi.  
 
AD5-1 
Predsjednica Vijeća MO gđa.Ružica Balaba obavijestila je Vijeće MO o primljenom dopisu 
(očitovanju)  doc.dr.sc. Vladimira Mozetića, dr.med., na dopis Vijeća MO Orehovica u svezi 
prikupljenih peticija protiv zatvaranja ambulante obiteljskog liječnika na Orehovici. 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedenu obavijest.  
 
AD5-2 
Predsjednica Vijeća MO gđa. Ružica Balaban obavijestila je Vijeće MO o e-mail-u gđe. Milene 
Končarević  od 19. studenog 2019. god.,u svezi predmeta: Kolnik za pješake preko brda.  
Gđa. Končarević predlaže da se betonira i uredi pješačka (utabana) staza, koju mještani Ulice 
Kljun koriste godinama. Staza počinje u Ulici Kljun, kod trafostanice, preko puta kućnog broja 18 i 
ide u brdo u Ulice Kljun i Dragutina Tomića. Isto tako navodi da su mještani sve stariji i ne moćniji i 
sve teže im je od autobusne stanice ići do domova, a tu istu stazu koriste iako baš nije sigurna za 
starije stanovništvo. Navodi da to malo brdašce ne bi zaraslo u grmlje i šipražje, nego bi se dalo 
urediti uz stazu par klupa i rasvjetu gdje bi mještani mogli u ljetnim danima prošetati i odmoriti se u 
hladovini. 
Tajnica MO obavijestila je Vijeće MO da je dopis poslala Rijeka prometu d.d. na razmatranje a u 
svezi dodatnog prijedloga komunalnog prioriteta za 2020. godinu. Kada Rijeka promet dostavi 
očitovanje isto će biti proslijeđeno Vijeću MO. 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedenu obavijest.  
 
AD5-3 
Tajnica MO obavijestila je Vijeće da telefonski razgovarala sa gđom. Višnjom Mohorovičić iz 
Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti,  u svezi problema oborinskih voda koje se slijevaju sa 
gornjeg dijela Orehovice te boćarije u dvorište gospodina Ratomira Cerovine, te je dobila odgovor 
da će Rijeka promet d.d. rješavati navedeni problem. Zatraženo je i pismeno očitovanje. 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedenu obavijest.  
 
AD5-4 
Predsjednica Vijeća MO gđa. Balaban obavijestila je Vijeće MO da je Državni inspektorat Sektor 
nadzora u području rudarstva i opreme pod tlakom, Služba nadzora u području rudarstva tražilo 
podatke od OGU za komunalni sustav, Direkcije za komunalno redarstvo u svezi predmeta: 
Kamenolom Orehovica, odlaganje materijala, a u svezi prijave građana za buku. 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedenu obavijest 
 
AD5-5  
Predsjednica Vijeća gđa. Balaban obavijestila je Vijeće MO da je  e-mail gđe. Miljenke Stanković u 
svezi problema eko otoka u Ulici Kalina i Petorice streljanih poslan Odjelu za razvoj, urbanizam i 
gospodarenje zemljištem, Direkciji za razvoj, urbanizam i ekologiju, ravnateljici Edi Rumori, sa 
zamolbom da se problem riješi. 



  

Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedenu obavijest 
 
 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati.      Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri(4) stranica. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
      Marina Stamenković 

            
      Predsjednica VMO Orehovica: 

       Ružica Balaban  

 


